



KG1 and KG2 STUDENT ORIENTATION DAY

Dear KG Parents,

Welcome to Al-Bayan Preschool! Our teachers and staff members are looking forward to meeting you and your child during the upcoming Student Orientation Day on Wednesday, August 29, 2018.

This will be a great opportunity for you and your child to meet the teacher, see the classroom, and to begin to feel comfortable at Al-Bayan. Teachers will introduce themselves to you and welcome your child to the classroom to help your son or daughter feel safe, happy and secure in their new learning environment.

Children can enjoy playing in their new classroom at various centers supervised by the teacher assistants, allowing parents time to become acquainted with the student's daily routine and schedule.

Please stop by your child's new homeroom class at your convenience, anytime between the hours of 11:30 to 2:00 p.m. on the 29th. Please remember that you are also welcome to visit any of the specials' areas as well during this time (Music Rooms English/Arabic, PE, Counselor, Nurse, Pedagogista, Atelier, playground and other facilities).

We look forward to seeing you and your child at our Student Orientation Day. We wish you all the best!

Always for children,

Anna Hutchison
Preschool Principal

Fatima Khalaf
Preschool Assistant Principal

P.S. Please mark your calendars for our KG Back to School Night, to be held on September 10, 2018. Teachers will review classroom expectations, units of study, curriculum, and standards at this important back to school event.





يوم التوجيه والارشاد لأطفال الروضة الأولى والثانية

السادة / أولياء الأمور المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

يسعدنا أن نرحب بكم وبأطفالكم ونتطلع إلى لقاءكم في يوم التوجيه والإرشاد للأطفال المزمع عقده يوم الأربعاء بتاريخ ٢٩ أغسطس ٢٠١٨ في مبنى الروضة بمنطقة حولي.

سيكون هذا اليوم فرصة ثمينة لمقابلة معلمات أطفالكم وللتعرف على الفصول والوسائل التعليمية التي يتم استخدامها. وفي أثناء ذلك، سوف تعرف المعلمات بأنفسهن وسيقمن بالترحيب بالأطفال في الفصول ليشعروا بالراحة والسعادة والأمان في بيئتهم التعليمية الجديدة.

سيستمتع أطفالكم باللعب بحرية في الأركان المختلفة وتحت إشراف المعلمات المساعدات، مما يسمح لأولياء الأمور بالتعرف على برنامج الروضة اليومي والأنشطة المختلفة.

لذا يرجى التكرم بزيارة فصول أطفالكم بالأوقات المناسبة لكم، ما بين الساعة ١١:٣٠ - ٢:٠٠ ظهراً في يوم التوجيه والارشاد ٢٩ أغسطس. كما يمكنكم زيارة جهات الاختصاص خلال هذه الفترة (فصلي الموسيقى العربي/الانجليزي، غرفة التربية البدنية، الاختصاصية الاجتماعية، الممرضة، الاختصاصية التربوية، الرسم، ساحة الألعاب والمرافق الأخرى).

نتطلع الى رؤيتكم مع أطفالكم في يوم التوجيه والارشاد ، مع تمنياتنا لكم بكل التوفيق.

ولكم جزيل الشكر،

فاتنة خلف

أنا هاتشسون

وكيلة مرحلة ما قبل المدرسة

ناظرة مرحلة ما قبل المدرسة

ملاحظة: يرجى إضافة موعد أمسية العودة للروضة لجدول مواعيدكم والتي ستكون يوم الاثنين الموافق ١٠ سبتمبر ٢٠١٨. وفي هذه الأمسية ستطلعكم المعلمات على الارشادات والتوصيات الصفية اللازمة، وكذلك المنهاج والخبرات التي ستدرس.